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Styrelsemöte 2024-02-14 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Björn Larsson, Ulf Lindahl och Kicki Lindström 
Tid och plats: 18:00-20:00, HOK-stugan, Härnösand 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Johanna Bygdell valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 17 jan gicks igenom. ÅOF har tagit över ansvaret för DM-tävlingen i 
medeldistans i juli.  I övrigt inget av vikt att notera, varefter protokollet lades till handlingarna. 
 

5. Ekonomisk rapport 
Bokslut 2023 och förslag på budget 2024 gicks igenom i detalj inför årsmötet. LOK-stöd ska sökas i 
närtid. Ansökan om anslag till Hitta Ut Härnösand är inskickad till kommunen inför 2024. HOK får 
eventuella kostnader för kartkontroll inför USM bekostade av ÅOF. Att hålla reda på alla bidrag som 
ska/kan sökas och när de ansökningarna ska göras är viktigt. 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
ÅOF årsmöte 25/2, i HOK-s klubbstuga 
Det är lite svårt att få ihop tillräckligt med deltagare. Göran A är ordförande och Ingrid E i Sidensjö 
är sekreterare för årsmötet. Inbjudan till informell föreningsträff från kl 10, formellt årsmöte är från 
kl 13. Anna M, ev. även Johanna B, kan vara ombud för HOK. 
 
SISU 
Behov av studieansvarig diskuterades. Exempel kan vara intern banläggarkurs för t.ex. banläggare 
inför Veckans bana. 
 
Leader-projekt Vårdkasen  
Ansökan är beviljad. Kontakt har skett med OK Stigen i Värnamo, som också har varit med i 
motsvarande projekt. OK Stigen berättade att det är trevligt att mer människor rör sig i naturen, 
men det är lite svårt att hinna ikapp med kartuppdateringarna p.g.a. allt som sker (särskilt nya 
stigar). 
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7. Inkomna ärenden för behandling 
Inför HOK-s årsmöte: genomgång av ”Att-göra-listan” och kontroll av texter i årsmöteshandlingarna 
Intensiva diskussioner fördes: 

• Att-göra-listan inför årsmötet checkades av inför årsmötet 11 mars 2024.  

• Särskild diskussion kring ekonomidelarna i årsmöteshandlingarna. Uppdateras inför utskick. 

• Revisorerna har fått underlag. Revisionsberättelse visas upp först i samband med årsmötet. 

• Soppa behöver ordnas.  

• Kallelsen går ut via mail, på hemsida och facebook.  

• Inga motioner har inkommit inför årsmötet.  

• Diskussion hur föreslagen uppdatering av dokumentet ”Regler för avgifter och ersättningar” 
ska hanteras. Styrelsen föreslår att inte stressa fram uppdaterat dokument före årsmötet.  

• Styrelsen gick noggrant igenom föreslagen budgettabell. 

• Diskussion att kartbidrag behöver sökas för 2024 från kommunen.  

• Driftsbidrag behöver också sökas för HOK-stugan. 

• Förslag att bjuda medlemmarna på middag efter säsongen, bl.a. för att fira att USM har 
genomförts av HOK under sommaren. 

• Ordförande och sekreterare för årsmötet är klart. Anna-Lena Sjölund ordförande, Ulf Lindahl 
sekreterare. 

• Föregående års motion om medlemskap i Svenska Mångkampförbundet diskuterades. 
Motionen lämnas utan åtgärd. 

• Johanna skickar ut årsmöteshandlingarna till medlemmarna via mail. 

• Avtackningar ansvarar ordförande för. 

• Diskussion att backup-person för larmsystemet för HOK-stugan vore bra. 
Ulf L skickar ut uppdaterade årsmöteshandlingar till styrelsen efter uppdatering. 
 
Uppdatering kommittéer 
Ny markansvarig och ny kartansvarig behövs för HOK. 
 

8. Nyhetsbrev 
Inga särskilda noteringar denna gång. Årsmötesplaneringen prioriterades. 
 

9. Övriga frågor 
Fälleberget 
Ny markägare. Risk för avverkning. Holmen Skog har rätt att avverka, om det är möjligt. Mer 
information kommer troligen under våren-2024. 
 
Kaffemaskin 
Ny kaffemaskin ska troligen inköpas. Säkringarna bör kontrolleras, så att inte alla elförbrukare ligger 
på samma säkring. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Årsmötesplanering, se punkt 7 ovan. 
 

11. Nästa möte 
Nästa möte är årsmötet, som genomförs mån 11 mars, kl 18.30-21 (fika från kl 18).  
 



3 (3) 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Johanna Bygdell 
sekreterare   ordförande    justerare 


